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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérdések a Budapest Airport kapcsán – Milyen 
szerepet játszik a tervezett vásárlásban a Miniszterelnök családja, és miért növelték az 
államadósságot 174 milliárd forinttal éppen most?" 

 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
 
Régóta ismert, hogy a jelenlegi magyar kormány szívesen megvásárolná a Liszt Ferenc nemzetközi
repülőteret üzemeltető Budapest Airportot, aminek kisebbségi tulajdonát ő maga adta el 2011-ben
36,6 milliárd forintért.
Most ennek az árnak – arányosan – körülbelül a tízszereséért akarják visszavásárolni, mintegy 800
milliárd forint állami forrást szánva a többségi tulajdoni részre.
 
A Bloomberg információja szerint az ügyletben a közvetetten a miniszterelnök vejének, Tiborcz
Istvánnak tulajdonában álló Equilor Befektetési Zrt. is közreműködik, tanácsadóként.
 
Szintén friss információ, hogy az Államadósság Kezelő Központ (ÁKK) 500 millió dollárral, azaz
mai árfolyamon 173,5 milliárd forinttal  növelte  a dollárkötvényeinek nagyságát,  azaz a  magyar
államadósságot, ráadásul devizában. A plusz hitel költsége, a kamat 30,75 millió dollár, mai áron 10
milliárd forint – ami az árfolyam mozgásával jelentősen nőhet is.
 
 
Pontosan  milyen  szerepet  játszik  az  Equilor  Befektetési  Zrt.  a  Budapest  Airport  tervezett
megvásárlásában? Melyik állami szerv megbízásából, és milyen összegű javadalmazásért?
 



Az ÁKK pótlólagos dollárkötvény kibocsátására a Budapest Airport tervezett megvásárlása miatt
került sor? Annak költségét kívánják belőle fedezni? Önök szerint jó ötlet-e ismét eladósítani az
országot, ráadásul devizában, ahogy "a Gyurcsány tette"? 
 
 
Várom megtisztelő válaszát!
 
 
Budapest, 2023. november 17.                                          Bakos Bernadett
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